
Het aantal snorfietsen is zodanig toegenomen dat het fietsen erg ongezond is geworden. De 
uitlaatgaswolken waar wij als fietsers achter fietsen wanneer ingehaald door een snorfiets is echt te 
ongezond, smerig en vergalt mijn fietsplezier. Ik moet te vaak mijn adem inhouden om niet half 
vergast te worden. 
Ook de snelheid is een bron van gevaar voor fietsers. Ze scheren zo snel langs dat je met tegenwind 
niet even een plas kunt ontwijken zonder mogelijke gevolgen. Op sommige dagen blijven de 
uitlaatgassen van met name de snorfietsen zo hangen in de stad..dat grote delen van het fietspad stinkt. 
Veel geklaag dus. 
Oplossingen niet simpel. 
Graag van de fietspaden af..continue. Dus NIET ALLEEN op drukke plekken. Of eisen dat er 
mileuvriendelijke(re) snorfietsen worden gemaakt en gekocht. En controle op schoonmaak van motor, 
roetfilters.  Of inderdaad ALLEMAAL een helm en mee met het grote verkeer. Ze gaan er hard 
genoeg voor. Wel goed mediacampagne voeren ervoor anders weer veel geklaag achteraf. 
Maar andere oplossingen misschien ook denkbaar. Genoeg knappe koppen bij jullie lijkt me.
Vriendelijke groet
S. Settels


